



### Richard Buote

Richard Buote is a third-year doctoral student in the Division of Community Health and Humanities at Memorial University of Newfoundland. He holds a Master of Science in Kinesiology (Psychology of Sport, Exercise, and Recreation) from Memorial University and a Bachelor of Science in Psychology from Mount Saint Vincent University. His research interests include chronic disease management, particularly continuity of care, physician distribution, and health behaviours, as well as patient-oriented research and knowledge translation. His doctoral thesis will explore the impact of physician turnover on hospitalization and complications among diabetes patients in Newfoundland and Labrador. Richard is also a member of a research team at Memorial University exploring the

role of registered nurses in family practice settings. Richard attended the CAHSPR conference for the first time in 2018 and this is his first year as a member of the Student Working Group.

---

Richard Buote est étudiant en troisième année de doctorat à la Division de la santé communautaire et des sciences humaines de l'Université Memorial de Terre-Neuve. Il est titulaire d'une maîtrise en kinésiologie (psychologie du sport, exercice et loisirs) de l'Université Memorial et d'un baccalauréat ès sciences en psychologie de l'Université Mount Saint Vincent. Ses recherches portent sur la gestion des maladies chroniques, en particulier la continuité des soins, la répartition des médecins et les comportements liés à la santé, ainsi que sur la recherche et l'application des connaissances axées sur le patient. Sa thèse de doctorat portera sur l'impact lié au roulement du personnel médical sur l'hospitalisation et les complications chez les patients diabétiques de Terre-Neuve-et-Labrador. Richard est également membre d'une équipe de recherche de l'Université Memorial qui étudie le rôle des infirmières autorisées en milieu de pratique familiale. Richard a assisté à la conférence de l'ACRSPS pour la première fois en 2018 et il s'agit de sa première année en tant que membre du Groupe de travail des étudiants.